
S
E

G
U

E
IX

 C
A

D
A

 D
IA

 L
E

S
 N

O
T

ÍC
IE

S
 D

E
 L

A
 T

E
V

A
 C

O
M

A
R

C
A

 E
N

: 
w

w
w

.l
a

p
re

m
sa

d
e

lb
a

ix
.e

s

Llámanos. 93 461 90 01

Administración Profesional de Comunidades

www.gestioveinal.es

Servicio de Urgencias 

a nuestras comunidades
24 horas - 365 días/año

Rambla Josep Maria Jujol, 51
Sant Joan Despí
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EN DEFENSA 
DE LA PINEDA

La plataforma ciutadana Defensem la Pineda del Castell 
s'oposa a la seva urbanització, mentre que l'Ajuntament, un 
dels promotors, està a favor de construir sis edificis   

Pàgina 2

S'Inaugura un nou gual inundable del riu 
Llobregat que connecta  Molins de Rei i Sant 
Feliu de Llobregat amb Sant Vicenç dels Horts

Pàgina 4

CULTURA Pàgina 14

Morgane Ji, 
Vieux Farka Touré, 
El Petit de Cal Eril 
i Anna Ferrer, al 
Festival Altaveu
 

MEDI AMBIENT Pàgina 12

Signen el 
conveni per al 
desenvolupament 
integral de les 
Muntanyes del Baix

ECONOMIA Pàgina 10

El Baix Llobregat, 
segona comarca  
amb més facturació 
de la província 
de Barcelona

ESPORTS Pàgina 15

L'equip molinenc 
Kawasaki Català 
Aclam guanya 
les 24 Hores de 
Catalunya 

Particular vende casa con muebles, 
garaje, gran porche y chimenéa, cocina, baño y 
habitaciones. Situada en el centro de una finca 
de 17.500 m2 con gran plantación de olivos 
arbequinos. Está instalado el regadío automático. 
Depósito de 30.000 litros de agua y dos motores. 
Cisterna de agua potable y pozo de 75 mts. de 
profundidad. Dicha finca se puede regar también 
del Pantano Segarra Garrigues por estar muy 
cerca del embalse. Se incluye gran tractor en 
buen estado y aperos para trabajar la finca. Ideal 
para vivir todo el año o vacaciones. Se puede 
tener granja de animales y tener huerto.

PRECIO TOTAL DE TODO: 90.000€
PARA MÁS INFORMACIÓN Y VISITAS.

Sr. Luis (directo dueño)

696084129
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Nou director dels Serveis 
Territorials d’Ensenyament  

El molinenc Francesc Ballester és el nou director 
dels Serveis Territorials del Baix Llobregat. Nascut 
el 1960, és diplomat d’EGB i llicenciat en Geografia 

i Història a la Universitat de Barcelona. D’altra banda, 
Carme Ortonobes, nascuda a la Seu d’Urgell el 1960, és 
la nova directora adjunta del Baix Llobregat.

  
L’Audiència Nacional rebutja 
traslladar el cas de la CDR a Gavà

L’Audiència Nacional va desestimar la petició de la 
defensa de l’activista dels CDR de Viladecans, Tamara 
C.G., d’inhibir-se en favor dels jutjats de Gavà, que 

tenen jurisdicció sobre Viladecans, tenint en compte 
que gairebé va descartar l’acusació per terrorisme que 
va fer inicialment la fiscalia. 

L’Incasòl construirà habitatges 
públics a Sant Boi i Sant Just

El Govern ha anunciat que invertirà 16,3 milions 
d’euros a través de l’Institut Català del Sòl (Incasòl) 
per construir quatre noves promocions d’habitatge 

públic amb prop de 150 pisos a Sabadell, Sant Just 
Desvern, Sant Boi i Santa Coloma de Gramenet. Són la 
segona convocatòria del programa de lloguer assequible.

SOCIETAT

Forta oposició a la urbanització de 
la pineda del Castell de Castelldefels
Es vol construir sis edificis de pisos en una de les últimes zones verdes de la ciutat

Castelldefels està en peu 
de guerra. Des del pas-
sat diumenge 8 de des-

embre, desenes de persones 
acampen a la pineda del 
Castell de Castelldefels amb 
l’intent d’aturar la construcció 
de sis edificis de pisos de cinc 
plantes i planta baixa en un 
dels pocs espais verds que 
queden al municipi baixllo-
bregatí. Agrupats en la pla-
taforma Defensem la Pineda 
del Castell, els concentrats, de 
diferents posicions polítiques, 
denuncien que Castelldefels 
ja té urbanitzat el 90% de la 
seva superfície i que construir 
a la pineda atempta “contra el 
dret dels veïns i veïnes de te-
nir un entorn natural.”

A més, recorden que l’espai, a 
tocar del Parc del Garraf, actua 
com a corredor biològic de 
moltes espècies protegides. 
Els veïns també critiquen que 
els terrenys, propietat de San-
tiveri (55%) i del mateix con-
sistori (45%), han estat molts 
anys abandonats, i que ara, 
sense previ avís, s’ha preparat 
la zona en un temps rècord 
per començar les obres de ma-
nera imminent. “Han pactat 
entre les dues parts per fer una 
reordenació urbanística a es-
quenes de la ciutadania i sen-
se comptar amb la seva opi-
nió. Ara, segons l’Ajuntament, 
ja no es pot fer res perquè tot 
està legalitzat. El consistori ha 

actuat més com un promotor 
urbanístic que per vetllar per 
l’interès de la ciutadania”, ex-
plica Ramon Sanahuja. A més, 
considera que “l’Ajuntament 
no ha pensat les conseqüèn-
cies que pot tenir, ja que per 
als castelldefelencs i caste-
lldefelenques és un símbol 
del poble. Hi ha molta gent 
molt enfadada perquè no hi 
ha voluntat política per solu-
cionar el problema.”

Tot i que el pla urbanístic 
al voltant del castell és dels 
anys 70, molts veïns de Cas-
telldefels pensaven que els 
terrenys on es construiran els 
habitatges no eren propietat 
de ningú perquè feia anys que 
semblaven abandonats per 
falta de manteniment i neteja. 
De fet, la primera notícia de la 
construcció dels blocs de pisos 
la van tenir quan van aparèixer 

unes tanques per delimitar la 
zona de treball ara fa un parell 
de setmanes. A partir d’aquí, 
els veïns, “farts de sobrecons-
trucció i especulació urba-
nística”, es van organitzar per 
intentar aturar el projecte. Els 
veïns expliquen que el 2008 
la pineda, situada al punt més 
elevat de l’avinguda del Primer 
de Maig, va deixar de ser zona 
verda en virtut d’una permuta 
per reduir l’edificabilitat de la 
zona més propera al castell. Ja 
en aquell moment es van or-
ganitzar per oposar-s’hi, però 
la crisi econòmica va aparcar el 
projecte que no ha revifat fins 
ara. Sira, membre de la pla-
taforma Defensem la pineda 
del castell, explica que la res-
posta que han obtingut fins el 
moment és que “les obres són 
legals” i que tiraran endavant. 
De fet, personal de la cons-

tructora ja s’ha anat acostant 
a la zona i es preveu que les 
màquines comencin a treba-
llar ben aviat –al tancament 
del diari-. “Serà de gran im-
pacte visual i estem totalment 
en contra. És una autèntica 
vergonya”, afegeix Sira. D’altra 
banda, Merixell Esteve també 
es mostra en contra de la ur-
banització de la zona: “Això és 
el pulmó del poble i és l’única 
pineda que queda.” La propos-
ta de la plataforma a la promo-
tora és realitzar una permuta 
de terrenys a d’altres zones de 
la ciutat. Però, l’alcaldessa de 
Castelldefels, Maria Miranda, 
considera que efn el munici-
pi està “gairebé tot construït i 
aquesta opció no és viable.” 

Defensa 
del projecte
El consistori, en un comu-
nicat (La Premsa del Baix 
va voler parlar amb algun 

responsable municipal però 
no va tenir cap resposta), 
ha apuntat que el 2008 va 
reduir la superfície edifica-
ble del Pla d’urbanització 
de l’entorn del castell mi-
tjançant una modificació del 
Pla General Metropolità per 
preservar la màxima superfí-
cie de zona verda. Així, dels 
5.373 m2 edificables en un 
primer moment s’ha passat 
als poc més de 4.000 actuals, 
el 13,7% de la superfície de 
la zona. També destaca que 
la zona verda creix fins als 
18.502,45 m2. La pineda 
de l’entorn del Castell, que 
va ser plantada en 1956, es 
mantindrà; i es plantaran 
més arbres dels que es re-
tirin. Un parc connectarà el 
barri de Can Vinader amb 
el Castell i es crearan noves 
places d’aparcament en 
l’entorn. Aquest parc tindrà 
17.652 m2, estarà integrat 
en l’entorn urbà i comptarà 
amb dues places verdes.

El consistori baixllobregatí 
apunta també que el projecte 
servirà per donar resposta a 
la demanda de lloguer social 
al municipi. El pla preveu la 
construcció de 205 habitat-
ges, distribuïts en sis edificis. 
Quatre dels blocs estaran 
situats al carrer Pietat, que a 
més es reurbanitzarà per am-
pliar les voreres. És en aquests 
edificis on s’ubicaran els ha-

bitatges de lloguer social, 
més d’un centenar. Els altres 
dos edificis estaran situats a 
l’avinguda de Primer de Maig 
i serà de lloguer lliure. 

Per últim, l’Ajuntament de 
Castelldefels recorda que els 
terrenys han estat històri-
cament en mans privades i 
que no es pot impedir que 
s’hi construeixi i que en cas 
de fer-ho el consistori hauria 
de fer front a una indemnit-
zació a partir dels 40 MEUR.

Foto: Arxiu-DPC

Les reivindicacions per 
preservar el poc espai 
verd que es converva a 
Castelldefels té uns pre-
cedents. Fa uns mesos va 
esclatar la polèmica amb 
la urbanització d’una part 
de l’Olla del Rei, de gran 
valor mediambiental. Un 
espai naturalitzat format 
per un conjunt de canals 
i llacunes interconnec-
tats, que fa la funció de 
bassa de laminació.

D'altra banda, l’Ajuntament 
va cedir, segons la platafor-
ma, un espai públic a tocar 
de la institució educativa 
privada British School Of 
Barcelona per a la construc-
ció d’equipaments espor-
tius. “Es van carregar una 
pineda centenària a favor 
d’una escola elitista amb ús 
gairebé exclusiu per part 
d’aquest centre. Ha tornat 
a succeir el mateix com 
ja va passar amb el Canal 
Olímpic, que havia de ser 
per a la ciutat i els seus 
habitants i ha acabat sent 
una instal·lació privatit-
zada”, explica Sanahuja.  

Precedents
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Avda. Can Batllori, 24 · Tel. 93 658 44 51 · abitareviladecans@hotmail.com www.mueblesabitareviladecans.com

Viladecans

SOM ESPECIALISTES EN ARMARIS A MIDA 

Viladecans

Promoción para Armarios a Medida

· Oferta válida hasta 31 agosto de 2018
· Solo un cheque por compra

¡Visítanos!

Ens adaptem a tots els espais creant ambients decoratius únics, 
aprofitant al màxim totes les opcions d'espai.
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HERMANOS MORENO DÍAZ Reformas y Construcciones desde 1999

C/Teide,10 - L'HOSPITALET · ryjmoreno99@gmail.com

Albañilería · Fontanería · Carpintería · Electricidad · más...

Presupuestos 
sin 

compromiso

OFERTA BAÑO COMPLETO
TOTAL 3.500€ 

Baño completo 3.500€
Azulejos y pavimento 
Techo e iluminación
Mueble 70, wc y grifería
Plato de ducha y mampara de 100
Mano obra, materiales e instalac.

Instalación Luz nueva 2.900€

OFERTA COCINA COMPLETA
TOTAL 6.500€
Cocina completa 6.500€
Azulejos y pavimento
Techo e iluminación
4m/l mobiliario y granito nacional
Electrodomésticos
Mano obra, materiales e instalac.

 +info. Ver web:  www.reformasmoreno.es

 Fijo. 93 449 56 51
      607 522 680

WathsApp
Síguenos en Facebook
Reformas Moreno Díaz

Pintar piso en blanco 65m2 aprox. 950€

Previsió, 1
08970 Sant Joan Despí
www.psicoars.com

Depressió · Fòbies · Ansietat · Estrés · Inseguretat 
i autoestima · Fracàs escolar · Adolescència 

Problemes de Parella · Dol

TARDES
Hores concertades
Reforç individual

SOCIETAT

Els habitants de Sant 
Feliu de Llobregat, 
Sant Vicenç dels Horts 

i Molins de Rei ja poden 
travessar el riu Llobregat a 
peu o en bicicleta a través 
d’un pas de nivell sense 
la necessitat d’utilitzar les 
carreteres amb trànsit ro-
dat. Aquesta passarel·la 
inundable entra a formar 
part de la xarxa de camins 
fluvials que suma més de 
30 quilòmetres al llarg del 
riu Llobregat i alhora, va 
configurant el concepte 
d’infraestructura verda me-
tropolitana, que consisteix 
a vertebrar el territori uni-
ficant els espais verds i les 
zones urbanes, per millorar 
la qualitat de vida dels ciu-
tadans i potenciar la soste-
nibilitat. A la inauguració 

cal destacar la presència 
d’Antoni Farrero, Coordina-
dor de l’Oficina Tècnica de 
Gerència de l’AMB, Javier 
Navarro, Director d’obra de 
l’AMB, així com d’en Joan 
Ramon Casals, alcalde de 
Molins de Rei, Maite Ayme-
rich, alcaldessa de Sant Vi-
cenç dels Horts i Jordi San 
José, alcalde de Sant Feliu.

Recuperació
Aquest projecte s’emmarca 
dins d’una estratègia global 
de recuperació ambiental i 
de foment de l’ús social en 
l’àmbit del riu Llobregat. A 
més, la connexió a peu i en 
bicicleta entre els 3 nuclis 
urbans potencia el canvi 
d’hàbits cap a una mobi-
litat sostenible que s’està 
apostant des de l’AMB i des 

dels tres consistoris, previ-
siblement, a partir del mes 
d’agost. La iniciativa neix, 
per una banda, de la volun-
tat dels Ajuntaments per 
donar continuïtat a l’eix de 
vianants i bicicletes que ve 
al llarg del riu per relacionar-
se amb els espais fluvials, 
i per altra, consolidar i es-
tablir un nou enllaç del riu 
amb els municipis veïns. El 

pas a nivell està format per 
una plataforma transitable 
de 4 metres, donant una 
amplada suficient pel creua-
ment simultani de vianants i 
bicicletes. L’obra, que té un 
pressupost de 745.364,03 
€, va començar el passat 
mes de gener. i ha requerit 
la desviació del riu a través 
d’un canal lateral per tal de 
poder treballar en sec.

El nou gual inundable del riu 
Llobregat ja és una realitat   
La infraestructura connecta Molins de Rei i Sant Feliu amb Sant Vicenç dels Horts

Foto:  AMB

Des del passat 9 de juliol 
s’està treballant a la va-
riant BV-2005 a Torre-

lles de Llobregat. La Dipu-
tació de Barcelona finança 
el cost de les obres amb un 
pressupost que ascendeix 
als prop de 500.000 euros. 
El termini previst per por-

tar a terme l’actuació serà 
de sis mesos de durada. El 
projecte té com a finalitats 
centrals millorar les condi-
cions de seguretat viària, 
augmentar la fluïdesa del 
trànsit i resoldre els proble-
mes de drenatge existents 
al tram de la BV-2005.

Actuacions

Les obres que s’estan re-
alitzant preveuen, entre 
altres actuacions, la subs-
titució de les tres corbes 
circulars existents per 
dues corbes enllaçades en 
planta; l’execució d’unes 

grans bermes d’aclarida 
entre el traçat projectat 
de la carretera i el talús de 
la Riera de Torrelles, i so-
lucionar els problemes de 
drenatge longitudinal fent 
cunetes revestides de for-
migó i instal·lant una nova 
xarxa de col·lectors i pous.

Arrenquen les obres 
de millora de la variant 
BV-2005 a Torrelles
L’actuació vol millorar la seguretat 
viària, augmentar la fluïdesa del trànsit i 
resoldre els problemes de drenatge

Foto: Aj. Torrelles

Esplugues acull a refugiats

La residència d’esportistes Joaquim Blume, a Esplugues 
de Llobregat, va decidir posar cent quaranta places 
aquest estiu a disposició de l’acollida de persones 

migrants i és l’equipament on són atesos els cinquanta 
homes que van ser rescatats per Proactiva Open Arms a 
les costes de Líbia quan intentaven arribar a Europa, en 
un dispositiu coordinat per Creu Roja.

L’estació intermodal del Prat, al dia

El Departament de Territori i Sostenibilitat ha adjudicat la 
redacció del projecte bàsic i el projecte constructiu de 
la nova estació intermodal del Prat de Llobregat, per un 

import de prop de 400.000 euros i un termini de redacció 
de 15 mesos. Haurà de facilitar la connexió entre l’estació 
de Rodalies; la d’alta velocitat; l’estació de l’L9 del metro i les 
parades d’autobús (línies de transport interurbà).

"Silencio, la familia duerme"
El martes pasado recibí la llamada de una madre muy 
preocupada porque su hijo de 9 años no duerme.
¿Desde cuando no duerme?, ¿tiene problemas escolares?. 
¿Cómo se lleva con sus amigos?, ¿Estáis pasando por 
alguna dificultad importante?.

La madre explica que en el colegio va muy bien, que los 
profesores están encantados con él, que tiene muchos 
amigos con los que juega y que tiene un perro que lo 
sigue a todas partes.
Juan es felíz pero no duerme. Algo lo mantiene despierto, 
si la madre lo acompaña a dormir se duerme pero en 
cuanto esta sale de la habitación Juan se despierta. Se 
están planteando medicarlo.

Les propongo que vengan los tres para trabajarlo juntos. 
¿Porqué toda la familia si el que no duerme es Juan?. 
Aparentemente las otras áreas vivenciales de Juan; la escuela, 
los amigos, el juego, están exentas de irregularidades visibles. 
¿Son los padres?¿Tienen problemas de relación ?, ¿Existen 
dificultades económicas, de salud,etc?.

Puedo citar primero a los padres para que me cuenten..., 
puedo ver a Juan para trabajarlo con él. En esta familia hay 
una luz roja que no se apaga. ¿Que es lo que no duerme 
?¿Porqué ese estado de vigilia?, ¿Si Joan se duerme quién 
se despierta?.

Las personas formamos parte de una red invisible de 
relaciones que nos sujetan y nos acompañan a lo largo de 
nuestra vida. La terapia familiar es una disciplina terapéutica 
que aborda la intervención y el tratamiento de la familia en 
su conjunto y no solamente de un miembro individual.

Pero, ¿el trabajo se realiza siempre con todos los 
miembros?. No, el terapeuta puede decidir cuáles son 
los subsistemas familiares más adecuados según la 
problemática que se presenta. Así los hermanos, los 
padres, los abuelos pueden citarse .

La pareja, ese subsistema primario, en cuanto al origen 
de la familia tiene su espacio particular y muy necesario 
en las diferentes fases que atraviesa en la vida familiar. 
Cuando nacen los hijos, mientras estos son pequeños, 
cuando llegan a la adolescencia, cuando son adultos, 
jóvenes, cuando se marchan, la pareja va pasando por 
diferentes etapas susceptibles de crisis.

No debemos olvidar la función de los abuelos, en muchos 
casos el nivel de implicación de estos es de gran ayuda 
pero a veces pueden dificultar la aparición de recursos 
que emergen en la familia ante las necesidades.

En el ejemplo inicial la familia encontró la forma de apagar 
esa luz roja cuyo origen fue un malogrado accidente seis 
años atrás .Juntos y por separado hicieron un relato que 
les permitió descansar.

El niño tuvo su espacio individual para expresar mediante 
el juego los temores que quedaron adheridos en su 
inconsciente. Los padres elaboraron juntos el impacto y 
efecto de ese accidente.
La pareja pudo mirarse y encontrarse para seguir su 
historia.

Diana Levit
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C/ Sant Ferran, 37, Cornellà de Llobregat
Contacta al teléfono 691 499 160 – email  cornella@aecc.es

SI LUCHAS CONTRA EL CÁNCER, DESDE AECC-CORNELLÀ OS PODEMOS AYUDAR, ¡NOS TIENES CERCA!

Tos els nostres serveis són gratuïts.
Ofrecemos asistencia psico-oncológica a la persona enferma y 
sus familiares. - Banco de Cabello Solidario -Atención social – 

Charlas informativas – Programas de prevención e Investigación 
oncológica – Campañas de Captación de recursos y voluntariado.

Des de l’Aecc treballem per 
la prevenció, sensibilització, 
acompanyament a les persones 
i finançament de projectes 
d'investigació oncològica per fer un 
millor tractament del càncer.

LA PREMSA DEL BAIX cedeix aquest espai de forma gratuïta.

SOCIETAT

El barri de Torreblanca i la Ciutat Esportiva 
del Barça estaran units per una passarel·la  
Tindrà rampes per salvar la diferència de cotes entre ambdues bandes 
i serà accessible de les persones amb mobilitat reduïda i dels ciclistes

Ja estan en marxa les 
obres de construcció 
de la passarel·la de via-

nants que connectarà el ba-
rri de Torreblanca i la Ciutat 
Esportiva del Futbol Club 
Barcelona per sobre de la 
via del tren estan en marxa. 
La passarel·la creuarà per 
damunt de les vies per on 
circulen els trens de Roda-
lies, entre l’avinguda de la 
Generalitat (Torreblanca) i 
el carrer de Francesc Macià 
(al costat de la Ciutat Espor-
tiva), tot connectant dues 
zones de la ciutat que ac-

tualment estan separades 
per la línia ferroviària. La 
passarel·la tindrà rampes 
-amplada de 2 metres i un 
desnivell que compleix la 
normativa d’accessibilitat- 
per salvar la diferència de 
cotes entre ambdues ban-
des. El disseny està pensat 
per reduir l’impacte sobre 
l’entorn i per adaptar-se 
al pas dels vianants, de les 
persones amb mobilitat 
reduïda i dels ciclistes. Ac-
tualment s’estan executant 
les fonamentacions i les 
estructures de suport de 

les rampes i escales d’accés 
a la passarel·la. A princi-
pi d’agost està prevista la 
col·locació del taulell cen-
tral que creuarà les vies. 
L’actuació es farà en horari 
nocturn i en coordinació 
amb Adif i amb Rodalies 
per tal de minimitzar al 
màxim el tall del servei fe-
rroviari. Les obres de cons-
trucció de la passarel·la 
s’emmarquen dins del pro-
jecte d’urbanització del sec-
tor de les Begudes, situat al 
voltant de la Ciutat Espor-
tiva del Futbol Club Barce-

lona. La previsió és que la 
passarel·la estigui finalitza-
da durant l’últim trimestre 
d’aquest any.

Farmàcia nocturna
Sant Joan Despí ja té ser-
vei de farmàcia de guàrdia 
nocturna cada dia. Així ho 
ha determinat el Col·legi 
Oficial de Farmacèutics de 
Barcelona, arran d’una pe-
tició de l’Ajuntament per-
què els serveis d’urgències 
nocturns es realitzin entre 
les oficines de farmàcia 
instal·lades a la ciutat.

Foto: Aj. Sant Joan Despí

Des de l’1 de juliol, la línia d’autobús L77 prolonga el 
seu recorregut i arriba fins a la platja de la Pineda 
de Gavà, amb busos cada 30 minuts. D’aquesta 

forma, durant l’estiu, la platja està encara més a prop en 
transport públic des de Sant Joan Despí gràcies a l’L77, 
que circula des de l’Hospital Moisès Broggi de Sant 
Joan Despí fins a l’Aeroport del Prat i Gavà Mar. 

El bus L77 connectarà amb la platja

Gavà aplica noves accions 
per erradicar la prostitució

L’Ajuntament de Gavà intensifica la campanya 
d’intervenció integral contra la prostitució que es va 
posar en marxa l’estiu passat. Una iniciativa que té 

l’objectiu de treballar per l’erradicació d’aquesta pràctica, 
eliminar les condicions favorables per a l’exercici 
d’aquesta activitat i oferir atenció sanitària i social a les 
dones prostituïdes. Aquesta modificació queda reflectida 
en els senyals que informen de les sancions relatives a la 
sol·licitud i pràctica de relacions sexuals retribuïdes a la 
via pública, que poden ascendir fins als 3.000 euros.

Més del 96% dels estudiants 
baixllobregatins superen les PAU 

Un total de 2.448 estudiants, dels 2457 matriculats, 
es van presentar a les proves d’accés a la universitat 
(PAU). Dels estudiants que enguany han cursat 

segon de batxillerat, un total de 2.369 (96,77%) són 
aptes per accedir el curs que ve a la universitat, encara 
que és inferior a la mitjana catalana. La nota mitjana 
de PAU d’aquests estudiants ha estat de 6,538, que va 
ser inferior a la mitjana catalana que va ser d’un 6,644. 
Cal destacar que la nota mitjana de l’expedient de 
batxillerat al Baix Llobregat dels alumnes va ser de 7,38.

Disminueixen les denúncies de 
violència masclista el 2018

L’Observatori Comarcal explica en un informe trimestral 
de violència contra les dones que un total de 559 
dones víctimes de violència masclista, 28 homes 

condemnats i 12 d’absolts és el balanç del primer trimestre 
de 2018. El nombre de denúncies de violència masclista 
(577) augmenten respecte el trimestre anterior (+34) però 
disminueixen respecte l’any anterior (-48). 10 de cada 100 dones 
víctimes de violència masclista dispensen la seva obligació de 
declarar en el procés judicial. El 51% de les denúncies van ser 
rebudes per atestat policial amb denúncia de la víctima.

El carril que connecta Esplugues de Llobregat
i Barcelona acull més de 73.000 bicicletes 
Un dels objectius del Pla de Mobilitat Sostenible 2020 serà 
ampliació i la millora de la xarxa de vies per als ciclistes

El nou vial per a bicicletes 
i vianants que connecta 
Esplugues de Llobregat 

amb la Diagonal de Barce-
lona, a través de Fiistrelles, 
està sent tot un èxit. Així 
ho corrobora el comptador 
ubicat en un dels extrems 
del vial -estrenat el 19 de 
març- on ha certificat que 
hi havien passat 73.698 bi-
cicletes. Aquesta xifra equi-
val a una mitjana de trànsit 
de prop de 5.000 bicis a la 
setmana i de 752 al dia. La 
setmana amb més trànsit va 
ser la del 21 al 27 de maig, 

amb 7.054 ciclistes. Les da-
des també permeten veure 
que el cap de setmana, l’ús 
s’intensifica. De fet, el dia 
més transitat fins ara és el 
diumenge 15 d’abril, amb 
1.599 bicis. Però aquest 
camí, impulsat per l’Àrea 
Metropolitana i els ajunta-
ments d’Esplugues i Barce-
lona, no només fa servei a 
les persones que es despla-
cen sobre dues rodes, sinó 
que també té espai per fer 
el trajecte a peu o running. 
El vial, que compta amb 
zones d’estada equipades 

amb bancs, cadires i apar-
caments per a bicis, ha es-
devingut una bona opció 
per arribar caminant des 
d’Esplugues a Barcelona, 
superant les barreres que 
en les darreres dècades 
van suposar la construc-
ció de l’autopista B-23 i la 
Ronda de Dalt. Precisament, 
l’ampliació i millora de la 
connectivitat de la xarxa de 
vies ciclistes al municipi és 
un dels objectius del Pla de 
Mobilitat Sostenible 2020 
que l’Ajuntament va aprovar 
definitivament l’any passat.

Bidireccionalitat
En aquest sentit, també 
cal destacar l’estrena, més 
o menys al mateix temps 
que l’anterior, del carril bici 
bidireccional construït per 
l’Ajuntament d’Esplugues 
de Llobregat a l’avinguda 
Països Catalans –en de-
triment d’un carril per a 
vehicles i en paral·lel a la 
reforma de la principal vo-
rera d’aquesta artèria– com 
a continuació, per la part 
d’Esplugues, del camí de 
connexió amb Barcelona.

Foto: Arxiu

El punt més conflictiu de convivència és la rotonda de 
la plaça Josep Català i Soler., per la qual cosa s’està 
treballant amb el Ministeri de Foment –de qui depèn 

aquesta sortida– en una nova programació semafòrica 
que funcionarà vint-i-quatre hores i que canviarà en 
funció de l’afluència de trànsit procedent de l’autopista.

Programació semafòrica



7Juliol/Agost 2018 | LA PREMSA DELBAIX.es

Des de Feinart es defineixen com 
“un espai obert on es desenvolupen 
les emocions de les persones que 
busquen oportunitats professionals 
o d’emprenedoria”. La iniciativa està 
recollint molt bons fruits, que es 
veuen tant en les dades d’inserció 
com en la satisfacció dels usuaris. És 
el cas de la Rosa Guerrero, que es-
criu al mur de Facebook de l’entitat 
(www.facebook.com/feinartSB): 
“Em sento molt orgullosa d’assistir 
a les classes, que transmeten molt 
bon rotllo. Ho recomanaria a tota 
mena de persones”. O l’Antonio Gue-
rrero, que explica: “No tinc paraules 
per descriure Feinart i la manera com 
m’han carregat les bateries”.

Feinart va néixer de la mà dels em-
prenedors Rut Espinosa, Juanjo 
Martos i Helena Roche a la Llança-
dora d’Emprenedoria CoBoi de Sant 
Boi, centrada en les iniciatives de 
negoci amb impacte social. El seu 
objectiu era crear un espai on poder 
posar en comú necessitats i oportu-
nitats tant de persones a l’atur com 
de nous emprenedors. “Tant els 
emprenedors com les persones que 
busquen feina tenen moltes coses 
en comú. En el procés de recerca de 
feina es pot crear una certa solitud. 
En comunitat, en canvi, ensenyem 
que es poden donar suport per 
aconseguir assolir els seus objec-
tius”, explica Juanjo Martos.

D’aquí la importància de sortir de 
la lògica habitual de buscar feina 
des de casa i sol. Feinart organitza 
activitats per generar comunitat i 
assessora directament les persones 
interessades. Es tracta de treure de 
casa, un àmbit de confort i segure-
tat, les persones que busquen feina.

Per això, un dels pilars de Feinart 
és treballar l’autoestima, que 
s’acompanya de la creativitat: 
“Hi ha un mercat molt dur amb 
determinats segments de la po-
blació i ens hem de replantejar 
moltes coses. A través de la crea-
tivitat poden sortir noves pro-

postes alternatives”. En aquest 
sentit, organitzen tallers de pin-
tura, escultura o gamificació 
per afavorir la reflexió personal i 
l’autoconeixement i treballar les 
emocions i les motivacions.

15 milions d’inversió
#esposibleSB forma part dels 
projectes singulars que l’AMB 
ha subvencionat en el marc de 
la segona convocatòria Progra-
ma de Suport a les Polítiques 
Socials per al bienni 2018-2019. 
En conjunt, el programa compta 
amb un pressupost de 15 milions 
d’euros que han de servir per fo-

mentar l’ocupació i per millorar 
els llocs de treball. 

Fins ara, en aquesta segona convo-
catòria l’AMB ha aprovat projectes 
per valor de més de nou milions 
d’euros, dels quals l’AMB n’aporta sis 
i la resta van a càrrec d’ajuntaments 
o empreses que col·laboren en els 
plans d’ocupació. La primera convo-
catòria també tenia un pressupost 
de 15 milions d’euros.

L’objectiu de l’AMB és col·laborar 
amb plans municipals que posin 
l’accent en els col·lectius amb més di-
ficultats. Es tracta sobretot de donar 
suport a joves, dones, aturats de llar-
ga durada i famílies que tenen tots 
els membres a l’atur. A més, es prio-
ritza la subvenció de les polítiques 

dissenyades per promoure l’activitat 
emprenedora i l’autoocupació. 

El programa s’articula en quatre 
grans àmbits: subvencions a plans 
d’ocupació, ajudes a la contractació 
i a l’emprenedoria i, com a novetat 
d’aquesta edició, els projectes sin-
gulars, com #esposibleSB de Feinart, 
que són propostes pensades per afa-
vorir el desenvolupament de noves 
formes d’ocupació innovadores.

Noves formes d’ocupació
Els projectes singulars identifiquen 
temes específics que els ajuntaments 
consideren de molt interès per a la 

creació d’ocupació. No és una ajuda 
a la contractació, sinó un suport al 
desenvolupament d’iniciatives que 
empoderin la ciutadania per trobar 
noves formes d’ocupació.

De moment ja s’han aprovat qua-
tre projectes comptant-hi #espo-
sibleSB. Es tracta del Pacte Local 
pel Comerç de l’Hospitalet, que ha 
d’impulsar aquest motor econò-
mic de la ciutat; un programa de 
foment del cooperativisme per a 
la gestió d’uns horts socials que 
són propietat de l’Ajuntament de 
Barberà del Vallès; i finalment, una 
escola d’oportunitats a Sant Adrià 
de Besòs, que amb tallers i activi-
tats vol millorar la inserció laboral.

A banda d’aquests projectes, ara ma-
teix n’hi ha una quinzena més en es-
tudi que possiblement s’aprovaran 
durant els propers mesos. 

Héctor Santcovsky, director de l’Àrea 
de Desenvolupament Social i Econò-
mic de l’AMB, explica que els pro-
jectes singulars intenten promoure 
iniciatives d’economia social, que 
prioritzin dones i joves, que tinguin 
un enfocament clarament mediam-
biental i que incloguin elements in-
novadors, ja sigui en la producció o 
en les formes organitzatives. “Es trac-
ta de trobar vies originals i innovado-
res que permetin la creació de llocs 

de treball fomentant aspectes com 
el cooperativisme o l’economia so-
cial. Volem ser capaços de respondre 
als reptes del futur del treball pen-
sant en clau de segle XXI”, afegeix. 

S’estima que els projectes singulars 
aprovats puguin tenir un impacte 
en l’ocupació d’unes 300 persones. 
Una xifra que encara pot créixer. Els 
projectes han de tenir una durada 
màxima de divuit mesos.

Sis anys de plans
L’AMB finança els programes 
d’ocupació dels ajuntaments metro-
politans amb un pla específic des del 
2012. L’assignació de recursos a cada 
municipi es fa amb una fórmula que 
té en compte l’atur i la renda familiar. 

Quan es va iniciar el pla, el 2012, 
l’AMB va engegar una línia de coope-
ració econòmica destinada a donar 
suport a les polítiques socials dels 
ajuntaments. D’una banda, amb me-
sures contra la pobresa energètica, i, 
de l’altra, creant un fons per a les po-
lítiques socials municipals.

Les primeres convocatòries, entre 
els anys 2012 i 2015, van suposar la 
signatura de 4.500 contractes labo-
rals i la inserció de 1.500 persones 
al mercat de treball, és a dir, un per-
centatge d’inserció de més del 30%.

En aquelles primeres convocatòries, 
l’objectiu primordial era aplicar mesu-
res pal·liatives perquè la gent pogués 
tenir ingressos. Ara el plantejament 
és fomentar plans d’ocupació que 
serveixin per a la inserció laboral i per 
millorar l’ocupabilitat dels beneficia-
ris, és a dir, dotar-los de condicions 
que facin els seus currículums més 
atractius per a empreses i institucions. 

En aquest sentit, Jaume Collboni, 
vicepresident de Desenvolupa-
ment Social i Econòmic de l’AMB, 
afirma: "Hem de millorar la qualitat 
i l’eficàcia de les polítiques locals 
d’ocupació i seguir posant fre al 
problema de l’atur, una de les nos-
tres principals preocupacions”.

Millora de resultats 
En aquesta segona edició del pla, 
i amb xifres encara provisionals, ja 
es pot dir que els resultats estan 
millorant. Els més de1640 contrac-
tes registrats en la inserció del pla 
2016-2017 s’han traduït en 230 llocs 
de treball i una taxa d’inserció provi-
sional del 38%. Des de l’AMB ho atri-
bueixen no només a la millora dels 
plans, sinó també, i molt especial-
ment, a un context econòmic més 
favorable a la creació d’ocupació.

Ara falta veure els resultats de la 
segona edició del pla, per a la qual 
els ajuntaments poden presentar 
propostes fins a finals d’any.

Sant Boi fomenta 
'l’art de buscar feina'

AMB/TREBALL

Sempre s’ha dit que buscar feina és una feina, però a Sant Boi de Llobregat 
van un pas més enllà i ho consideren un art. D’aquest concepte neix 
Feinart, una organització sense ànim de lucre que ajuda les persones 
que ho necessiten a buscar una oportunitat laboral. L’èxit de la iniciativa 
ha fet que l’Ajuntament, gràcies al Programa Metropolità de Suport a les 
Polítiques Socials de l’Àrea Metropolitana de Barcelona (AMB), hagi delegat 
a l’entitat tasques d’inserció laboral en el marc del pla #esposibleSB.
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SANT CLIMENT DE LLOBREGAT
SANT BOI DE LLOBREGAT
TORRELLES
VILADECANS
GAVÀ
CASTELLDEFELS
EL PRAT DE LLOBREGAT
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y aprovecha nuestras múltiples ofertas
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En la zona centro de Cornellà 
y en la zona detrás del Hospital 

Moisès Broggi de Sant Joan Despí.

Interesados: 
692 269 272   -    605 865 658

EL MES EN IMATGES
Fotos:  Mossos d’Esquadra, Ajuntaments, FCAPA, Juventut Badalona

Els Mossos i la Policia Local d’Esplugues van rescatar una 
gossa d’un domicili on perillava la seva vida i van obrir 
diligencies al seu propietari per un delicte de maltractament. 

Viladecans vol que la Pla dels Màrtirs del Setge de 1714 
(plaça enfront del CAP Maria Bernades, Torrent Ballester) 
sigui un lloc de trobada ciutadana.

L’alcaldessa de Gavà va acceptar la dimissió de Miquel 
Àngel Díaz com a regidor. Díaz va veure´s implicat en un 
accident de trànsit i va donar positiu per alcoholèmia.

Les obres al tram del carrer Major de Sant Joan Despí -entre 
els carrers de Baltasar d’Espanya i de Montjuïc- van entrar 
en la seva segona fase. 

Han començat les obres d’enderroc dels elements 
inestables i la consolidació de la façana i les parets de la 
Masia de Can Ferriol de Sant Feliu de Llobregat. 

Unes 8.000 plantes i un miler de rosers de la 60a Exposició 
Nacional de Roses de Sant Feliu s’han plantat en diferents 
parcs, espais verds i jardineres. 

El CHL Jujol de Sant Joan Despí va obtenir un doble èxit als 
Campionats d’Espanya infantil i júnior que es van celebrar 
al municipi valencià de Sagunt.

Una patrulla controlarà el terreny forestal de Sant Vicenç 
dels Horts, Santa Coloma de Cervelló i Torrelles de 
Llobregat fins l’1 de setembre. 

Fins al 28 de juliol,  joves d’entre 18 a 30 anys, realitzaran 
treballs d’extracció i excavació a l’entrada i a l’exterior de la 
cova de Can Sadurní de Begues.

Es va celebrar el Festival Internacional Horts de Poesia amb 
la participació de J.C González-Pujalte, Alberto Cabello, M. 
Antònia Massanet, Joan de la Vega, A. Agboton i Vicenç Llorca.

Dani Miret, fins ara entrenador del Júnior del Joventut 
de Badalona, és el màxim responsable tècnic del CB Prat 
substituint a Arturo Álvarez. 

Es va presentar al Mercat de Sant Jordi el projecte ‘Sant 
Boi, mercats cardioprotegits’, gràcies al qual s’han instal·lat 
desfibril·ladors a llocs de màxima visibilitat i accessibilitat.
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Avui comença 
el futur
Rellotges que calculen calories, braços mecànics 
que cuinen o robots que ensenyen idiomes. Sí, 
el futur ja ha arribat i avui Gas Natural Fenosa 
comença a escriure el seu amb més energia que 
mai. Com una nova companyia. Més flexible, 
més àgil i més propera.

Avui Gas Natural Fenosa 
és Naturgy.
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Doble operació dels Mossos 
contra el tràfic de drogues
Van localitzar 50 grams de cocaïna i 20 quilograms d’haixix

Els Mossos d’Esquadra 
van detenir un home 
peruà, de 35 anys i veí 

de Viladecans, com a pre-
sumpte autor d’un delic-
te contra la salut pública, 
concretament tràfic de 
drogues. Els fets van tenir 
lloc quan una patrulla dels 
Mossos d’Esquadra de paisà 
va aturar un vehicle a Cor-
nellà, amb tres ocupants, 
als quals van reconèixer per 
tenir antecedents per de-
lictes de diversa tipologia. 
Els agents van identificar 

els tres ocupants i quan van 
escorcollar el conductor li 
van localitzar amagat a la 
roba interior una peça de 
cocaïna en forma de roca. 
El pesatge i anàlisi poste-
rior de la droga va deter-
minar que els 50 grams de 
cocaïna eren de gran pure-
sa i aquesta habitualment 
es destina al tràfic, prèvia 
adulteració amb substàn-
cies de tall de diferent tipus 
per augmentar el pes i així 
obtenir més benefici econò-
mic. L’escorcoll del vehicle 

va permetre localitzar dos 
grams més de cocaïna, ja 
individualitzats i preparats 
per a la seva distribució.

Droga a la botiga
D’altra banda, els Mossos 
d’Esquadra, conjuntament 
amb la Guàrdia Urbana de 
Cornellà, van detenir un home 
de nacionalitat marroquina, 
de 36 anys i veí de la mateixa 
ciutat, com a presumpte au-
tor d’un delicte contra la salut 
pública, concretament tràfic 
de drogues. En el decurs de la 
inspecció a la seva botiga de 
roba, els agents van trobar, 
distribuïts  en paquets, un 
total de quasi 20 kilograms. 

Foto: Mosso d’Esquadra

Detenen al Prat quatre homes 
per un delicte de receptació  

E ls Mossos d’Esquadra van detenir al Prat del 
Llobregat, quatre homes de nacionalitat marroquina, 
d’edats compreses entre els 24 i els 45 anys i veïns 

dels municipis de Barcelona, Martorell i Terrassa, com a 
presumptes autors d’un delicte de receptació i contra 
la salut pública, concretament tràfic de drogues. Un 
dels detinguts tenia un establiment d’alimentació 
on la policia va localitzar gran quantitat de peces de 
roba de diferents marques, més de 100 rellotges, cinc 
drons, perfums, material informàtic i una peça d’haixix.

Incendi sense ferits en un taller de 
soldadura a Cornellà de Llobregat 

Una desena de dotacions de Bombers de la Generalitat 
van treballar en l’extinció d’un incendi en un taller 
de soldadura en un edifici de tres plantes ubicat a 

la plaça dels Països Catalans número 20 de Cornellà de 
Llobregat. No hi va haver ferits però al lloc del succés 
es va desplaçar una ambulància del SEM, així com dues 
dotacions de Mossos d’Esquadra. Va cremar la tercera 
planta d’un magatzem amb material de construcció. 
Prèviament es va desallotjar tot l’edifici. L’avís es va fer a 
les 8.13 hores i a les 9.13 h el foc ja estava controlat.

Denuncien el responsable d’un 
saló recreatiu per irregularitats

Els Mossos d’Esquadra van denunciar el responsable 
d’un saló recreatiu tipus B de Castelldefels, per 
permetre l’accés a la sala de dos menors d’edat. La 

inspecció de la policia administrativa formava part d’una 
campanya de comprovacions preventives iniciada arran de 
la detecció, per la Unitat Regional de Policia Administrativa 
de Ponent (Lleida), de menors a salons recreatius tipus B, 
on hi ha màquines de joc que donen premi en metàl·lic o 
qualsevol tipus d’apostes (futbol, boxa, cotxes...), sales de 
joc d’accés restringit a majors d’edat.

SUCCESSOS
La presumpta violada 
a Molins declara que la 
van penetrar cinc nois 

La noia que va denunciar 
una violació sexual múl-
tiple a la sortida d’una 

discoteca de Molins de Rei el 
passat 19 de maig va declarar 
en diverses ocasions davant 
la policia i del jutjat que la van 
penetrar vaginalment cinc 
nois. El relat judicial, segons 
explica l’ACN, recull que la 
jove va sortir de la discoteca 
i se’n va anar amb uns nois a 
comprar cocaïna. En tornar, 
va ser aleshores quan, segons 
el relat de la víctima, cinc jo-
ves que viatjaven en un altre 
cotxe la van agafar violenta-
ment i la van ficar al maleter. 

En un descampat la van violar 
i, posteriorment, la van aban-
donar prop de l’estació de 
FCG de Sant Boi. En la seva 
defensa, els detinguts van 
explicar tant a la policia com 
al jutjat que les relacions que 
havien mantingut amb la jove 
havien estat consentides.

ECONOMIA

El Baix Llobregat, segona comarca 
amb més facturació de la província
És el 18,2% del total de la facturació de les empreses de la demarcació de Barcelona

La facturació de les em-
preses del Baix Llobregat 
que van presentar els 

comptes en el Registre Mer-
cantil per a l’exercici 2015 va 
ser de 50.749 milions d’euros 
i es va situar per sobre de la 
de l’exercici anterior, tot i que 
el nombre d’empreses que 
va presentar els comptes va 
ser inferior. La majoria de les 
empreses formen part del 
sector industrial i dels ser-
veis, i es tracta en un 87% 
dels casos de societats limita-
des i en un 13% de societats 
anònimes. Gairebé un 60% 
de les empreses presenten 
una facturació de menys de 

500.000 €, un 13% entre mig 
i 1 milió d’euros, i un 18% de 
les empreses facturen entre 
1 i 5 milions d’euros. En la 
franja alta de la facturació, 
el 4% de les empreses que 
presenten els comptes en 
el Registre Mercantil ho fan 
facturant entre 5 i 10 milions 

d’euros, i un 5% d’empreses 
de la comarca van facturar 
més de 10 milions d’euros el 
2015. La facturació per càpi-
ta al Baix Llobregat va ser de 
62.663 € el 2015, i també va 
augmentar respecte l’exercici 
anterior. El Baix Llobregat re-
presenta el 18,2% del total de 

la facturació de les empreses 
de la província de Barcelona. 
Pel que fa a l’antiguitat de les 
empreses, la majoria (el 47%) 
van ser fundades entre 1.990 
i 2004, tot i que un altre 36% 
de les societats tenen menys 
de 13 anys. Aquesta darre-
ra categoria d’antiguitat ha 
augmentat l’any 2015 res-
pecte a l’exercici anterior.

Per empreses
Si s’analitzen les dades te-
rritorialment, es veu com 
l’especialització producti-
va de la comarca (sempre 
des del punt de vista de la 
facturació) en relació amb 

la província de Barcelona 
i la resta de comarques 
se centra en la fabricació 
de vehicles de motor i de 
material de transport, i la 
venda i reparació d’aquests 
vehicles. El transport i 
l’emmagatzematge també 
és una activitat en la qual el 
Baix Llobregat es troba per 
sobre de la resta de comar-
ques pel que fa a facturació. 
SEAT i Volkswagen Group 
España Distribución SA són 
les primeres empreses en 
el rànquing de facturació. 
Nestlé España SAU, Vueling 
Airlines SA i Cargill SLU són 
les següents en la llista.

Foto: Arxiu

Joan Soler, president de PIMEC 
Baix Llobregat–L’Hospitalet 

La Junta Directiva de PIMEC Baix Llobregat-L’Hospitalet va 
aprovar la configuració dels nous òrgans de govern. Joan 
Soler és el seu nou president i substitueix Ramón Pons, 

que ara seguirà formant part de la junta directiva. “El Baix és 
un dels motors econòmics de Catalunya i tot i les dificultats 
de la crisi ha aconseguit convertir la delegació de la patronal 
en un lobby important en la defensa del col·lectiu”, diu.

  
El sector turístic a la nostra 
comarca continua creixent

Segons informa l’Observatori del Baix Llobregat, el 2017 
es va caracteritzar per continuar en la millora de les 
valoracions del sector hoteler respecte a la marxa dels 

seus negocis i l’ocupació. En concret, els hotelers de la comarca 
valoren de manera notable tant l’ocupació registrada al llarg 
de l’any com la marxa del negoci. 564.232 turistes i 1.112.061 
pernoctacions en els hotels del Baix Llobregat en el 2017.

L’empresa Indra es traslladarà a 
Sant Joan Despí  a finals d’any

La multinacional tecnològica Indra ha decidit deixar les 
oficines de Barcelona traslladar els treballadors a un edifici 
del complex Inneo de Sant Joan Despí. Un dels motius 

és l’elevat preu del lloguer de l’immoble, així com també la 
intenció de guanyar eficiència “reagrupant equips de treball”. 
Es tracta d’11.314 metres quadrats de superfície on s’invertirà 
8 milions d’euros. La previsió és acabar la reforma a finals d’any.

Martorell i el Prat són els 
municipis que presenten 
més facturació, ja que 
és on s’ubiquen les em-
preses amb major xifra 
de negocis. Entre els dos 
apleguen el 41,5% del to-
tal de la facturació de les 
empreses del Baix Llobre-
gat. A continuació es tro-
ben municipis com ara: 
Esplugues de Llobregat, 
Cornellà de Llobregat, 
Sant Joan Despí i Vilade-
cans. Aquests municipis 
estan per sobre del 5% 
del volum de facturació 
comarcal. En el llistat de 
municipis, els que ocupen 
els nou primers llocs en 
el rànquing no han mogut 
la seva posició respecte 
l’exercici anterior. Esparre-
guera, Sant Feliu de Llo-
bregat, Cervelló i el Papiol 
augmenten la seva posició 
en la facturació comarcal 
respecte l’exercici anterior.

Per municipis

Foto: Arxiu
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OFICINAS CENTRALES:
Travessera de les Corts, 310
(frente mossos d'esquadra)

 08029 BARCELONA

c/Pareto (parada exterior 
núm. 23-24 del Mercat Santa Eulàlia)

08902 L’Hospitalet de Llobregat

Super Oferta  
AIRE ACONDICIONADO 
MITSUBISHI ELECTRIC

MSZ-HJ25VA
2150 Gg/h
2705 Kc/h

1276€

35€/Mes
Pago al contado

1.160€
INSTALACIÓN

Incluida

Pago 
al contado 

9% DESCUENTO
 todo incluido

 e IVA

PRESUPUESTO GRATUITO TEL. 
93 490 96 45
facebook.com/moherclima

www.moherclima.com

CULTURAMEDI AMBIENT

Signen el conveni per al 
desenvolupament integral 
de les Muntanyes del Baix     
Setze municipis es van comprometre a protegir el territori agroforestal

L’ermita de Sant Ramon de 
Sant Boi de Llobregat va 
acollir l’acte de signatura 

del conveni de col·laboració 
per a la protecció, millora i des-
envolupament integral del te-
rritori agroforestal de les Mun-
tanyes del Baix. L’alcaldessa 
de Sant Boi, Lluïsa Moret, va 
ser l’encarregada de donar la 
benvinguda, acompanyada 
del conseller de Medi Ambient 
del Consell Comarcal, Josep 
Blanco, i del President del 
Consell Comarcal, Josep Per-
pinyà. Els setze ajuntaments 
signants del conveni (Begues, 

Gavà, Viladecans, Sant Cli-
ment de Llobregat, Sant Boi 
de Llobregat, Santa Coloma 
de Cervelló, Sant Vicenç dels 
Horts, Torrelles de Llobregat, 
Pallejà, La Palma de Cervelló, 
Cervelló, Vallirana, Corbera 

de Llobregat, Sant Andreu de 
la Barca, Martorell i Castellví 
de Rosanes) comparteixen la 
voluntat de treballar conjun-
tament per tal que el territori 
de muntanya no urbanitzable 
tingui un futur com a espai 

natural i com a espai actiu. 
S’introdueix el paper del Con-
sell Comarcal, que assumeix 
funcions de coordinació de 
les institucions signants, i de 
representació del conjunt 
d’aquestes en allò relacionat 
amb el desenvolupament de 
les línies d’actuació previstes 
en el Pla Director, i la creació 
de l’Oficina tècnica, ubicada 
a la seu del Consell Comarcal, 
que és el punt de coordinació 
de les actuacions derivades 
del present conveni, i el punt 
de relació amb els tècnics i 
tècniques dels ajuntaments.

Foto: Aj. Sant Boi

Detecten al Baix la vespa asiàtica 

La Generalitat, a través del Cos d’Agents Rurals (CAR), 
del Departament d’Agricultura, Ramaderia, Pesca i 
Alimentació, i el Servei de Fauna i Flora, del Departament 

de Territori i Sostenibilitat, han confirmat la presència de 
vespa asiàtica (Vespa velutina) al Baix Llobregat. Es va 
descobrir un niu a l’interior d’un contenidor de reciclatge al 
terme municipal de Vallirana, després d’haver rebut un avís.

Defensor de Generacions Futures

El Ple municipal de Sant Boi de Llobregat va aprovar per 
unanimitat proposar la creació de la figura institucional 
del ‘Defensor/a de les Generacions Futures’. Així, el 

municipi es converteix així en el primer municipi català que 
dona suport a aquesta idea impulsada per la Fundación 
Savia. Està molt vinculada a la protecció ambiental i també 
social i existeix a diferents països europeus.

Aposta per al cotxe elèctric

Al llarg d’aquest any, l’Ajuntament de Sant Vicenç 
dels Horts realitzarà la conversió del municipi per 
fomentar l’ús del cotxe elèctric. S’instal·laran quatre 

punts de càrrega i ja es bonifica l’impost de circulació 
als propietaris de vehicles elèctrics, que també poden 
aparcar gratis a la zona blava. A més, el consistori ha 
comprat el primer vehicle elèctric de la flota municipal.

S’aprova el Pla per 
reduir la contaminació 
de les obres  

El Consell Metropolità va 
aprovar l’ordenança que, 
aplicada a través de les 

normatives municipals sobre 
llicències d’obres, permetrà 
conèixer i controlar les emis-
sions d’òxids de nitrogen i 
partícules en suspensió ge-
nerades en les diferents fases 
d’execució de cada obra. Serà 
més fàcil i efectiu aplicar me-
sures i recomanacions per 
evitar impactes negatius a la 
salut de les persones, espe-
cialment en aquelles obres 
que es realitzin al voltant 
d’escoles i hospitals i tenint 
present consideracions es-

pecífiques si hi ha episodi de 
contaminació declarat. La 
nova ordenança estableix una 
sèrie d’obligacions de cara als 
promotors i constructors de 
les obres: presentar la progra-
mació d’aquestes per conèi-
xer la durada de les activitats 
potencialment generadores 
emissions de gasos, desig-
nar un vigilant ambiental de 
l’obra que durà a terme el se-
guiment dels equips de mesu-
ra i altres aspectes relacionats 
i acreditar que l’empresa i el 
personal de l’obra té coneixe-
ments respecte contaminació 
atmosfèrica i prevenció.

Una nova ordenança obligarà els 
promotors a prendre mesures
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Desde

en
CORNELLÀ

INMOBILIARIA

PISO EN VENTA CORNELLÀ RAMBLA

210.000€uros
CORNELLÀ ESPECTACULAR

Finca Regia, 
con ascensor, 

88m2 construidos, 
balcón a la rambla, 

luz natural 
y sol por toda 

la vivienda.

CORNELLÀ
CASA EN VENTA

C/ RUBIO I ORS.
Casa de época 

con patio y varias 
terrazas, 270m2 

construidos.

365.000€uros

El Grup de recerca 
d’Enginyeria i Microbio-
logia del Medi Ambient 

(GEMMA) de la UPC ha 
construït al seu campus del 
Baix Llobregat una planta 
pilot per a la producció de 
bioproductes (fertilitzants, 
bioplàstics o aigua per a 
reg) i bioenergia (metà) a 
partir de microalgues culti-
vades en aigües residuals. 
L’objectiu del projecte és 
desenvolupar tecnologies 
innovadores pel tractament 
de les aigües residuals que 
permetin generar produc-
tes de valor afegit. Joan 
Garcia, del Departament 
d’Enginyeria Civil i Ambien-
tal de la UPC i responsable 
del projecte, explica que la 
planta capta aigua d’un ca-
nal del Llobregat carregada 
de nutrients com nitrogen i 
fòsfor que s’emmagatzema 
en uns reactors on, aprofi-
tant aquests nutrients, hi 
creixen microalgues que 

produeixen biomassa. Un 
cop separada l’aigua i la 
biomassa, d’aquesta, i a 
través de diversos pro-
cessos, s’obté biometà i 
una altra part es destina a 
l’acumulació de bioplàs-
tics. El residu sòlid resul-
tant de tot aquest procés 
s’emmagatzema per crear 
biofertilitzants i l’aigua es 
reutilitza per regar cultius.

Projecte
La planta s’emmarca en el 
projecte europeu INCOVER 
que es va posar en marxa el 
2016 com a resposta a la ne-
cessitat de noves solucions en 
tractament i reutilització de 
l’aigua. I es que actualment, 
l’escassetat i la contaminació 
dels recursos hídrics és un 
dels principals problemes 

mediambientals a tractar i la 
seva gestió adquireix especial 
rellevància en països com els 
de la conca del Mediterrani. 
Pel que fa a l’aigua, el projecte 
vol demostrar que la reutilit-
zació de les aigües residuals 
urbanes, de les que a Catalun-
ya se n’aprofita només un deu 
per cent per a reg de jardins, 
ús agrícola o per retornar-les 
al riu per ser potabilitzades, 
poden servir també per gene-
rar productes d’alt valor afe-
git. Joan Garcia destaca que 
molts dels usos de la planta 
pilot ja es podrien traslladar 
fàcilment al sector industrial 
com ara el tractament de les 
aigües residuals o la produc-
ció de biofertilitzants i bio-
metà. Pel que fa a la produc-
ció dels bioplàstics, encara 
en una fase més inicial, els 
científics de la UPC han de-
mostrat la capacitat de cert 
tipus de microalgues —els 
cianobacteris— per produir 
i acumular bioplàstics. 

La UPC fa una planta per produir 
bioproductes i bioenergia 
El repte és desenvolupar tecnologies innovadores pel tractament de 
les aigües residuals que permetin generar productes de valor afegit

Fotos:  Arxiu

TECNOLOGIA
MediaMarkt obrirà un centre 
tecnològic al Prat de Llobregat  

MediaMarkt establirà aquest any un centre tecnològic 
a les seves oficines del Prat de Llobregat, que tindrà 
com a objectiu desenvolupar solucions globals per 

al sector minorista, segons ha informat la companyia en un 
comunicat. Ha detallat que el Tech hub donarà servei als 15 
països en els quals està present per a projectes pilotats des 
d’Alemanya, i també treballarà en el desenvolupament dels 
negocis liderats des de Barcelona. Per arrencar aquest centre, 
l’empresa ha iniciat un procés de selecció per contractar 
desenvolupadors de programar que tinguin experiència en 
plataformes digitals allotjades en el núvol.

Presenten una gorra intel·ligent

Els membres dels Nous Artesans del Citilab van 
presentar la gorra intel·ligent, el projecte que han ideat, 
dissenyat i programat al llarg dels 10 últims mesos amb 

la col·laboració dels professionals del Citilab. La gorra és 
capaç de fer visible el nivell d’ones electromagnètiques del 
nostre entorn: ones de ràdio, telefonia mòbil, televisió i wifi. 
Les ones detectades es fan visibles a través d’unes barres 
de color que varien segons la intensitat que percep la gorra. 

CasTECHdefels posa el punt      
i final a la cinquena edició

La cinquena edició de la Universitat d’Estiu de 
Ciència i Tecnologia, CasTECHdefels 2018, amb 
un conjunt d’activitats que es van desenvolupar 

entre els dies 25 de juny i 13 de juliol, va posar el punt 
i final. Enguany, públic de diverses edats va poder 
gaudir apropant-se de manera pràctica i divertida a la 
ciència i la tecnologia participant en les activitats que 
s’organitzen en el marc de la CasTECHdefels.

CORNELLÀ
PLAZA AYUNTAMIENTO

CORNELLÀ
ZONA SPLAU

Gran piso con ascensor, balcon, 
exterior, aire acondicionado, parquet, 3 
habitaciones, 2 baños nuevos, reformado, 
en finca de obra vista con buena vecindad

Planta baja 
en venta con 

3 habitaciones, 
trastero, patio, 

cocina y baño 
reformados

HOSPITALET
COLLBLANC HOSPITALET

Piso grande 
con ascensor, 
muy bien 
situado 
junto 
carretera 
de Sants, 
a reformar 
entero

piso con 
ascensor, alto 
exterior con 
2 balcones 
a la calle, 
junto avenida 
primavera

gran piso con zona comunitaria y piscina, 
3-4 habitaciones, super-cocina, super-salon con 
balcon y vistas a Can Mercader, 
super-reformado con mucho gusto

259.000€uros

189.000€uros

179.000€uros 170.000€uros 379.000€uros
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CULTURA

Morgane Ji, Vieux Farka Touré, El Petit de 
Cal Eril i Anna Ferrer, al Festival Altaveu 
La cita musical dóna protagonisme a la veu i estrenarà la producció pròpia 'Alça la Veu'

L’FNAC Triangle va ser es-
cenari ahir de la presen-
tació del Festival Altaveu 

de Sant Boi de Llobregat rei-
vindicarà en la seva trentena 
edició el paper de la veu com 
a vehicle d’expressió artís-
tica de la mà d’artistes com 
l’exòtica Morgane Ji, el malià 
Vieux Farka Touré o la menor-
quina Anna Ferrer. A més, en 
el marc d’aquesta festa de la 
música que tindrà lloc el 7, 8 
i 9 de setembre, l’Ajuntament 
de Sant Boi presentarà la 
producció pròpia ‘Alça la veu’, 
amb la cantant Dolo Beltrán 
com a mestre de cerimònies 
i la participació de músics 

creadors locals i forans con-
vidats per a l’ocasió, com 
ara Maria Arnal & Marcel 
Bagés, Quimi Portet, Enric 
Montefusco, Rupert Ordo-

rika, Roger Mas i Paula Valls. 
Tal com va avançar la nostra 
publicació, la programació 
d’enguany també tenen ca-
buda grups musicals d’un alt 

component festiu, com els 
Brighton 64, Trau o els nord-
americans Boy Toy, així com 
artistes de l’escena catalana 
actual de la talla d’El Petit de 
Cal Eril i Ferran Palau, que 
presentaran els seus darrers 
àlbums. Un any més, tam-
poc hi faltaran les danses 
urbanes de Sant Boi Urban 
Dance amb Freenetiks.

Activitats diverses
Més enllà dels concerts, 
l’Altaveu també ofereix un 
ampli ventall d’activitats re-
lacionades amb el món de la 
música: des del cicle de docu-
mentals en col·laboració amb 

el festival In-Edit a una fira de 
discos i llibres, passant per 
diverses xerrades, l’exposició 
’30 altaveus, 30 cartells’ i es-
pectacles i animació per a 
tota la família. L’ambició del 
Festival Altaveu, segons va 
destacar el seu director artístic, 
Jordi Turtós, és trencar amb 
“l’homogeneïtat” que està 
significant la “festivalització de 
la música popular” i “provocar 
curiositat”. Turtós també ha 
avançat que en aquesta edi-
ció tindran un paper especial 
“la ciutat i la comarca” perquè 
“interessen i estan plenes de 
talent”, i va subratllar que el 
gran repte de l’Altaveu no és 

la qualitat musical, sinó la “ca-
pacitat de creació de públics”. 
En aquesta línia, l’alcaldessa 
de Sant Boi de Llobregat, 
Lluïsa Moret, també va posar 
en valor l’afany del festival de 
trobar l’equilibri entre la varie-
tat d’artistes internacionals i la 
producció musical del panora-
ma català, fent especial èmfasi 
en el seu rol com a plataforma 
per impulsar i promocionar els 
cantants i grups locals.

La XIX Bienal de Ceràmica 
Angelina Alós, escalfa motors  

La dinovena Biennal de Ceràmica Angelina Alós, que 
organitzen l’Ajuntament d’Esplugues i els Museus 
d’Esplugues, comptarà amb la participació de 92 artistes 

ceramistes d’arreu del món, que han presentat un total de 
184 obres creatives de tècniques i estils diversos. Destacar 
també un 68% de presència femenina, mentre que el 40,22% 
és de presència catalana i la resta internacional i espanyola. 

Cornellà acull l’acte de cloenda 
del 25è aniversari de l’ACEM  

L’Estadi del’RCD Espanyol va ser l’escenari de ’acte de 
cloenda del 25è aniversari  de l’Associació Catalana 
d’Escoles de música  (ACEM), en el qual han participat 

més de 5.500 músics d’entre 8 i 80 anys, provinents de 
82 escoles de música de tot Catalunya. El president de 
la Generalitat, Quim Torra, va participar com també el 
president del Parlament, Roger Torrent.

Israel Solà, premiat als Premis 
Max de les Arts Escèniques

El valliranenc, Israel Solà, va ser un dels grans 
triomfadors, conjuntament amb la companyia “La 
Calòrica” i l’autor Joan Yago, en els Premis Max de les 

Arts Escèniques, que va organitzar la Societat General 
d’Autors i Editors (SGAE) a Sevilla. L’espectacle, dirigit per 
l’Israel Solà, va obtenir dos premis al de millor espectacle 
revelació per Fairfly i al d’autor revelació per a Joan Yago.  

Fotos: Aj. Sant Boi -Arxiu

OFICINAS CENTRALES:
Travessera de les Corts, 310

 08029 BARCELONA

c/Pareto (parada exterior núm. 23-24 
del Mercat Santa Eulàlia)

08902 L’Hospitalet

CALDERAS DE CALEFACCIÓN MÁS SEGURAS, MÁS PEQUEÑAS
Y DE MENOR CONSUMO, TOTALMENTE AUTOMÁTICAS

Thema CONDENS
F25

44 €/mes

ECOTEC
VMW ES 236/5-5

45 €/mes

CERAPUR comfort
ZWBC 25-2C

48 €/mes

Platinum COMPACT
24/24F ECO

42 €/mes

la nueva calefacció

TODO INCLUIDO: caldera, 
instalación e IVA incluido

PAGO AL CONTADO 9% 
DESCUENTO

Disponemos de todos los  
modelos y potencias de calderas

¡¡PLAN “RENOVE” CALDERAS-CALEFACCIÓN!!

PRESUPUESTO GRATUITO TEL. 93 490 96 45

nueva 

CALDERAS DE CONDENSACIÓN

3 añossin interesesy sin entrada

0%

CONSULTAS Y OFERTAS EN NUESTRA WEB:

www.moherclima.com
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 20 Poblacions
 +800 establiments

 25.000
 exemplars reals

Anuncia't aquí.
615 873 344

auditats oficialment

C/Dr. Martí i Julià,43 · Cornellà · 930 245 112

BOXA
MUAY THAI
BOXA INFANTIL
JIUJITSU
SEMI CONTACT INFANTIL 
DIETES PERSONALITZADES

KICK BOXING 
SALA MUSCULACIÓ
ENTRENO FUNCIONAL

KRAV MAGA
ENTRENADOR PERSONAL

1ª CLASE

GRATIS

VEN
A PROBAR

Tarifa ESPECIAL jubilado 22€

Promoción 
Plantillas 
Ortopédicas
a Medida

Camí Vell de la Colònia,9 local - Sant Boi de LLobregat
Tel. 93 348 68 51 · Mòbil. 606 755 511

mail: 4bortopedics@gmail.com

Visita
+

Estudio Biomecánico
+

Plantillas Ortopédicas
+

Revisión a los 6 meses

99€

ESPORTS
Vieito i Prescoli s’imposen 
a la 39a Cursa de Pallejà  

Més de 700 atletes es van donar cita a la trenta-novena 
edició de la Cursa de Pallejà, que es va celebrar 
el passat diumenge 1 de juliol. La competició, 

de caràcter solidari, es va dividir en quatre proves 
diferenciades. Cal destacar José Manuel Vieito (Atletismo 
Dar Vermu Petro), amb un temps de 31’57’ i Sara Prescoli 
(La Sansi), amb 40’51’, que es van imposar a la prova dels 
deu quilòmetres. D’altra banda, en els 5.000 metres, els 
guanyadors van ser Marc espinar (Cornellà Atlètic, 15’58’’) 
i Mireia Suñé (Futbol Club Barcelona, 20’06’’).

Acte de Reconeixement als 
Valors Juga Verd Play  

E l Consell Esportiu va celebrar el 5è Acte de 
Reconeixement als valors Juga Verd Play a Sant 
Andreu de la Barca. Es va distingir als equips, 

entitats i agents més destacats del programa Juga Verd 
Play inclòs dins de la competició dels Jocs Escolars del 
curs 2017-18. L’acte es va haver de programar en dues 
sessions per tal de donar cabuda a tots els guardonats i 
acompanyants, 29 equips i 19 reconeixements especials; 
més de 800 persones entre esportistes, entrenadors i 
entrenadores, directius i directives i familiars.

Cornellà, capital europea del 
físic-culturisme i fitness   

Onze podis. Aquest va ser el balanç de la Selecció 
Catalana en el passat Campionat d’Europa de Físic-
Culturisme i Fitness que es va celebrar dissabte 23 de 

juny a l’Auditori de la Fira de Cornellà. A més, Catalunya 
es va proclamar campiona d’Europa de seleccions 
després de finalitzar en primer lloc. D’aquesta manera va 
aconseguir tornar a guanyar a casa on està invicta. 

El Projecte Softball continua a 
l’elit i Nit de l’Esport de Gavà

E l Projecte Softball Gavanenc seguirà a la Lliga 
Nacional de Divisió d’Honor de softbol després 
de guanyar al CBS Miralbueno de Saragossa en la 

promoció de permanència. D’altra banda, es va celebrar 
la IV Nit de l’Esport de Gavà. Asier Sánchez, jugador 
d’hoquei en cadira de rodes elèctrica, va obtenir el 
guardó a millor esportista local de l’any 2018.

Foto: CA Pallejà

MOLINS DE REI

Kawasaki Català Aclam guanya 
les 24 Hores de Catalunya 
L’equip molinenc va completar un total de 742 voltes amb Ferrer, 
Pilot, Saseta i Denis i va sumar la setena victòria a la prova

L’equip Kawasaki Català 
Aclam es va proclamar 
campió de la vint-i-qua-

trena edició de les AMV 24 
Hores de Catalunya de Moto-
ciclisme. Als comandaments 
de la Kawasaki ZX10R, Enrique 
Ferrer, Julien Pilot, Ricardo Sa-
seta i Kevin Denis van comple-
tar un total de 742 voltes, que 
els van servir per coronar-se 
campions davant els 20.967 
espectadors que han passat 
pel Circuit durant el cap de set-
mana. L’equip de Molins de Rei 
suma ja la seva setena victòria 
en la prova i només es veu 
superat pel Yamalube Folch 
Endurance (amb 11 victòries), 
que no ha pogut completar 

aquesta edició després d’una 
caiguda soferta durant els 
primers compassos. “La cursa 
ha estat molt difícil, però se’ns 
han posat una mica de cara a 
la que Folch i Proelit han tingut 

problemes. Estem contents 
d’haver guanyat les 24 Ho-
res, estem eufòrics. No guan-
yàvem des del 2012, portàvem 
una mica de sequera i aquest 
any, coincidint amb el canvi 

de marca i la recomposició de 
l’equip, entre Kawasaki, Dun-
lop i nosaltres hem aconseguit 
una molt valuosa victòria”, va 
explicar Eduard Català.

Noves instal·lacions
El govern municipal farà 
una inversió a l’edifici de 
l’antic institut Lluís de Re-
quesens perquè en els pro-
pers mesos pugui acollir 
els clubs esportius de la 
vila que fomenten la pràc-
tica de l’atletisme, el tennis 
taula i el tir amb arc. L’acord 
tancat amb les respectives 
entitats permetrà dotar-les 
d’instal·lacions adequades 
i de caràcter permanent.

Foto: CdC

L’esport santboià va celebrar 
la seva gran festa anual 

L ’Ajuntament de Sant 
Boi va organitzar el 
passat dimecres 4 de 

juliol una recepció al teixit 
esportiu de la ciutat per 
tal de reconèixer i felicitar 
els més de set-cents espor-
tistes i vint-i-una entitats 
que durant la temporada 
2017-2018 van aconseguir 
mèrits esportius, tant in-
dividuals com col·lectius, 
en les diferents modalitats 
esportives. L’acte va tenir 
lloc en els jardins de Can 
Castells Centre d’Art. Un 
total de 110 esportistes 
a títol individual i 594 es-

portistes de 39 equips de 
divuit modalitats esporti-
ves diferents (pertanyents 
a 21 entitats de Sant Boi i 
altres de fora de la ciutat 
baixllobregatina) van rebre 
un guardó commemoratiu 
de mans de l’alcaldessa, 
Lluïsa Moret, i la regidora 
d’Esports, M. Antonia Ba-
rragán. També es van lliu-
rar els premis especials en 
reconeixement a la tasca 
de diverses persones i en-
titats que realitzen accions 
d’especial interès esportiu 
i social a la ciutat i per les 
bones pràctiques a l’esport.

Beisbol
Els Toronto Blue Jays comp-
ten amb un jugador català 
a les seves files. Es tracta de 
Marc Civit. Amb la presèn-
cia del caça-talents, Henry 
Sandoval, a les instal·lacions 
del CBS Sant Boi es va sig-
nar el contracte que li obre 
les portes de l’entitat nord-
americana. A més de la seva 
família i membres del club, 
també van estar presents, 
Lluïsa Moret, alcaldessa de 
la ciutat, i Mª Antonia Ba-
rragán, regidora d’Esports, 
que van lliurar una bandera 

de la ciutat perquè llueixi i 
li doni sort en la seva nova 
experiència. El jove talent 
del beisbol és el primer ju-
gador del planter del CBS 
Sant Boi que signa un con-
tracte professional.

Foto: Aj. Sant Boi
L’acte va guardonar més de 700 esportistes i 21 entitats

SANT BOI DE LLOBREGAT



82
APLEC
DE SANT
RAMON
2 DE SETEMBRE DE 2018
8.30h Pujada a peu a l'ermita des de Can Xixol de Sant Boi 
8.45h 4a GUAU, QUINA PUJADA! (Sortida de Can Xixol)
          
9.00h Pujada a peu a l'ermita des de la plaça dels Voluntaris Olímpics 
de Viladecans i, en arribar, remullada amb la Mamuteta 
11.00h Missa 
11.00h Actuació dels Castellers de Viladecans 
11.30h Sardanes i danses tradicionals a càrrec de la Cobla de Sabadell 
12.00h Tast de natura           
10 -13h Tindrà lloc diferents tallers 
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